

**APPENDIX OF FORMS
FORM 55D**

**FORMULAIRE
FORMULE 55D**

NOTICE TO ATTEND

AVIS DE COMPARUTION

(Court, Court File Number, Style of Proceeding)

(Cour; N° du dossier; Intitulé de l'instance)

**NOTICE TO ATTEND
(FORM 55D)**

**AVIS DE COMPARUTION
(FORMULE 55D)**

TO:

DESTINATAIRE:

You are required to attend at the trial of this action at *(specific location)*, on the day of, 19., at a.m. *(or p.m.)* and to attend from day to day thereafter until this action is tried, to give evidence *(and where applicable:)* and also to bring with you and produce at the trial the following:

Vous êtes tenu de vous présenter au procès dans la présente action qui aura lieu à *(endroit précis)* le 19., àh et d'y comparaître tous les jours suivants jusqu'à ce que la présente action soit instruite afin d'y témoigner *(et s'il y a lieu:)* et d'y apporter et d'y produire les articles suivants:

.
.

.
.

The *(party)* intends to examine you in the language. You are entitled to respond in that language or the other official language. If you intend to respond in the other official language, an interpreter may be required and you must so advise the clerk immediately.

Le *(la partie)* a l'intention de vous interroger dans la langue Vous avez le droit de répondre dans cette langue ou dans l'autre langue officielle. Si vous avez l'intention de répondre dans l'autre langue officielle, les services d'un interprète pourront être requis et vous devrez en aviser le greffier immédiatement.

DATED at, this day of, 19.

FAIT à le 19.

.
Lawyer for Plaintiff *(or as may be)*

.
Avocat du demandeur *(ou selon le cas)*

Name of lawyer for plaintiff *(or as may be)*:
.

Nom de l'avocat du demandeur *(ou selon le cas)*:
.

Name of firm *(if applicable)*:

Raison sociale *(s'il y a lieu)*:

Business address:

Adresse professionnelle:

or, where party is not represented by a lawyer:

ou, si la partie n'est pas représentée par un avocat:

Name of plaintiff *(or as may be)*:

Nom du demandeur *(ou selon le cas)*:

Address for service within New Brunswick:
.

Adresse aux fins de signification au Nouveau-Brunswick:
.